



MAJLIS BANDARAYA ISKANDAR PUTERI

KENYATAAN TAWARAN

Tarikh Iklan: 19/06/2024

1. Tender adalah dipelawa daripada kontraktor / pembuat / pembekal yang berdaftar dengan **SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM), LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB)** yang tempoh sah laku sehingga 90 hari dari tarikh tutup serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini untuk tender berikut

BIL	JENIS KERJA	BILANGAN TENDER	KELAS	HARGA BORANG TENDER (RM)
1.	CADANGAN MEMBINA DAN MENYIAPKAN SEBUAH DEWAN MAJLIS BANDARAYA ISKANDAR PUTERI YANG MENGANDUNGI : i. 1 BLOK BANGUNAN DEWAN ii. 1 UNIT BLOK PONDOK PENGAWAL iii. 1 UNIT RUMAH SAMPAH iv. 1 UNIT RUMAH PAM v. 1 UNIT PENCAWANG PADAT DI ATAS LOT 25771 JALAN PUTRA 19, TAMAN TAN SRI YAACOB, MUKIM PULAI, DAERAH JOHOR BAHRU, JOHOR DARUL TA'ZIM	MBIP/T/39/2024	G6/B04	100.00

Taklimat (KEHADIRAN ADALAH WAJIB).

Tarikh/Hari : 25/06/2024(SELASA)

Masa : 10.00 PAGI

Tempat : BILIK MESYUARAT OPAL, TINGKAT 2, BANGUNAN MBIP MEDINI

bentuk drar bank daripada bank yang berlesen dan beroperasi di Malaysia atau kiriman **wang pos (money order)** atau **wang kiriman pos berpaling (postal order)** dan dibayar atas nama Majlis Bandaraya Iskandar Puteri. **Wang tunai atau cek tidak diterima.**

3. Dokumen tender hanya dikeluarkan kepada kontraktor / pembuat / pembekal yang sah sahaja. Untuk maksud ini pemilik syarikat kontraktor / pembuat / pembekal hendaklah berdaftar dengan **sistem e-Perolehan MBIP** yang sijil **Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)** dan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** masih sah tempohnya.

4. Tender yang tidak mempunyai 'barcode' adalah tidak sah dan tidak akan diterima. **Tempoh sah laku lesen hendaklah sekurang-kurangnya 3 bulan dari tarikh tutup tender.**

5. Semua dokumen tender hendaklah dimasukkan ke dalam **SATU (1) sampul surat berlakri (sealed)** serta dimasukkan ke dalam peti tawaran di Kaunter Perolehan, Majlis Bandaraya Iskandar Puteri, Bandar Medini Iskandar, Iskandar Puteri, Johor sebelum atau pada tarikh **16/07/2024(SELASA) jam 12.00 tengah hari.**

6. Petender yang tidak berjaya boleh mengambil semula dokumen tender mereka di Kaunter Perolehan, Majlis Bandaraya Iskandar Puteri, Bandar Medini Iskandar, Iskandar Puteri, Johor, dalam tempoh **sembilan puluh hari (90 hari)** selepas tarikh berkuatkuasa tender. Selepas tempoh tersebut semua dokumen tender yang tidak berjaya akan dilupuskan.

(DATO' HAJI MOHD HAFFIZ BIN HAJI AHMAD)

Datuk Bandar,

MAJLIS BANDARAYA ISKANDAR PUTERI.